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130 27/5 Richard: De bedrijven die aan de foodservice leveren hebben 

grote schade en dit loopt nog steeds niet. Dit komt in de huidige 

regeling niet terug. GFH wil een gesprek met de minister 

hierover, wij voelen ons niet gehoord. Jaap; ik ga een gesprek 

regelen met het ministerie, minister of de DG’s. 

Jaap 

129 27/5 Jaap: we gaan aan de slag met fase 2. Hiervoor is de 

onderbouwing erg belangrijk. Waarom moet het fonds worden 

verlengd met 3 maanden. Dit moet vanuit de 

brancheorganisaties komen. Dit moet voor 8 juni bij  

worden ingeleverd. 

Henk; bij ons gaat het om de lange termijn schade, dus voorkeur 

zou hebben om het naar 6 maanden te verlengen. Het wordt 

lastig om dit te onderbouwen met harde cijfers. 

branches 

128 27/5  De reactietermijn van het loket zou te lang duren (meer 

dan 3 dagen) dit is alleen voor complexe vragen. 

127 20/5 Jaap; de contouren van NOW2 worden duidelijk maar moet nog 

bestudeerd worden. Dit heeft invloed op de voorbereiding van 

fase 2. Als NOW 2 niet voldoet gaan we aan de slag met een 

tweede fonds. Henk vraagt of inzichtelijk is hoeveel gebruik er  

nu gemaakt wordt van het fonds en vraagt zich af of een tweede 

fonds realistisch is. Is ook niet goed voor je imago, kan op de 

lange termijn tegen je werken.  Jaap geeft aan dat dit nog niet 

inzichtelijk is. Voorkeur heeft om het huidige fonds ook bij 

onderuitputting te behouden voor het tuinbouwcluster. 

TF financiën 

126 27/5 Het loket van RVO blijft langer open. Gesprek met RVO en LNV 

was positief, hopelijk komt men binnen een week terug met een 

uitkomst over de aangegeven knelpunten. 
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De urgente knelpunten zijn besproken met LNV en RVO, dit was 

een positief gesprek, oplossingsgericht. We willen niet terug 

hoeven naar Europa. LNV bereidt een persbericht voor, tot die 

tijd zal er geen communicatie zijn over het gesprek met LNV en 

RVO. 

Er is een nieuwe casus bijgekomen; bedrijven die licenties 

afgeven hebben nu geen inkomsten. Nieuwe casussen blijven 

doorgeven. 

Matthijs: het berekenen van de schade voor handelsbedrijven 

met halve maanden is erg ingewikkeld. Jaap: dit is ook 

meegenomen richting LNV. 

Niels: het lijkt er op dat niet veel veredelingsbedrijven gebruik 

kunnen maken van de regeling. 

Richard: Het punt over de bewijsvoering is nog niet opgelost. 

125 12/5 Overleg Brussel over flexibilisering mededingingsregels. Betreft 

verruiming regels, geen budget. Toegezegde 76 mln betreft 

steun voor private opslag vlees en zuivel; geen plantaardig 

product. Lobby voor gewenste aanpassing loopt door 

Allen 

124 12/5 Bij Rabo is bedrag tegemoetkoming te gebruiken voor boetevrij 

aflossen. Navraag gedaan bij andere banken naar hun beleid 

TF Fin 

121 12/5 Minister Koolmees (SZW) is bezig met aanpassing NOW. Via LTO 

en VNO/NCW zorgen aangehaakt te zijn 

Allen/Jaap 


